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Vård- och omsorgsnämndens ordförande Roger Eklund

Genomlvsning av Vård- och omsorgsnämnden

Vård- och omsorgsnämnden har under många år brottats med ekonomiska underskott.
Dessutom har ekonomiska uppföljningar och prognoser vid flera tillfällen visat sig bristfälliga
och inte svarat upp emot rimliga krav på tillförlitlighet.
Representanter för förvaltningsledningen har vidare vid några tillfällen kallats till kommun-
Styrelsens arbetsutskott för att redogöra för möjliga förklaringar. Förklaringar som oftast
slutat i fler frågetecken än svar.
Efter förra årets "skenande" underskott tog jag upp diskussionen i kommunstyrelsens arbets-
utskott, om att kommunen borde genomföra en extern genomlysning av Vård- och
omsorgsnämndens styrning och verksamhet. Under galgen, så kom uppenbarligen Roger
Eklund kort därefter också till insikt, att nämnden själv kanske borde ta ett sådant initiativ,
vilket också skedde hösten 20L6.
I mars 2017 presenterades organisationsutredningen som genomförts av Public Partner.
Det var ingen uppmuntrande läsning. Utredningen underkänner verksamheten på flera punkter
och pekar på stora brister inom områden som utveckling, analys och styrning.
Vid kommunstyrelsen budgetberedning nu i maj redovisades, hör och häpna, inte utredningen
och dess slutsatser med ett enda ord, utan den blev först uppmärksammad vid efterföljande
frågestund.
Med utgångspunkt från genomlysningen av Vård- och omsorgsnämndens verksamhet så vill
jag ställa följande fråga till Roger Eklund:

a Vitka slutsatser drar du utifrån organisationsutredningens konstateranden och hur
ämnar nämnden agera fortsättningsvis i frågan ?
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